

# WOUD

SOROUND



**F**ranck Mouly, fondateur de Melville a sillonné les design weeks et salons des capitales d'Europe du Nord, pour sélectionner le meilleur de la scène du design. Et c'est au coeur de la ville d'Aix-en-Provence que Melville s'installe, en confiant l'aménagement de son concept store à l'architecte d'intérieur parisien Vasken Yéghiayan. Plus de 150 produits dédiés à la lumière et la décoration pour les professionnels et les amateurs. A venir un shop en ligne.

*Franck Mouly, founder of Melville, traveled the design weeks and shows of North European capitals to select the best of the design scene. And it is in the heart of the city of Aix-en-Provence that Melville settles down, entrusting the design of his concept store to the Parisian interior designer Vasken Yéghiayan. More than 150 products dedicated to light and decoration for professionals and amateurs. To come an online shop.*